

南英幼稚園通告 10/2023

坪洲永興街 67 號地下 電話：29838811 facebook：<http://www.facebook.com/namying.team> 網頁：<https://www.namying.edu.hk/>

「探訪長者」活動

親愛的高班家長：

為了鼓勵學生積極參與社區服務，認識社會上不同階層人士的需要及關愛社區，從而學習關愛他人，本校將為高班學生安排「探訪長者」活動。現誠邀 貴家長陪同子女積極參與活動。有關內容詳情如下：

活動日期	2023年11月13日 (星期一)
活動時間	上午 10:00 - 11:45
活動內容	由離島婦聯和老師帶領各位家長和學生到訪長者家
家長集合地點和時間	南英幼稚園 / 上午9:50
備註	1. 所有學生當日如常時間上下課。 2. 穿著學校運動服及帶書包。 3. 因應天氣情況，探訪日期或會有所更改。

請於 **10月31日(星期二)或之前**簽署電子通告，如有任何問題，請與我們聯絡。

南英幼稚園校長
羅海彤謹啟

2023年10月24日

-----回 條-----

敬覆者：本人知悉學校於 2023 年 10 月 24 日(星期二)派發之通告，將 陪同 / 不陪同子女參加「探訪長者」活動。

此覆
南英幼稚園

學生姓名及班別：_____

家 長 簽 署：_____

日 期：_____

Nam Ying Kindergarten Notice 10/2023

Floor G, 67 Wing Hing Street, Peng Chau Tel:29838811 Facebook: <http://www.facebook.com/namying.team> website: <https://www.namying.edu.hk/>

The home visit to the elderly

Dear Parents:

24th October, 2023

In order to encourage students to actively participate in community services, to understand the needs of different people and to care for the community, so that students can learn how to care for others. The school will arrange “Elderly Visiting” for parent-child activities. Parents are invited to accompany with their children to participate in the events. Details of the content are as follows:

Event Date:	13 th November, 2023 (Mon)
Event Time:	10:00AM – 11:45 AM
Event Content:	OIWA & teacher will lead parents and students to visit elderly's home
(Parents) Meeting place & time	Nam Ying Kindergarten / 9:50AM
Remarks:	1. All students attend classes as usual on the same day. 2. Wear school sportswear and bring school bag. 3. The date of the visit subject to change depending on the weather.

Please sign the eNotice on or before 31stOctober2023.

Nam Ying Kindergarten
Principal Maisy Lo

_____Reply slip_____

I am aware of the notice distributed by the school on 24th October, 2023 (Tues),

I will / will not participate in the home visit to the elderly with my child.

Student Name & Class: _____

Signature of Parent: _____

Date: _____

